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Abstract (en)
The multiple terminal block (1) has wire trapping spaces (2) which adjoin at each end face and serve for lateral passing through of conductors (3)
or wire bundles (3'). These wire trapping spaces (2) form a pivot point for the terminal block (1) which is rotatable in its longitudinal extent, the wire
bundle (3') acting as a pivot axis in the wire trapping space (2). In this way, such terminal blocks can be moved easily on the distribution frame
between assembly position and readily accessible manipulation position without substantially stressing the conductors and their connection points.
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Abstract (de)
Die Mehrfach-Anschlussleiste (1) weist sich an jeder Stirnseite anschliessende, einem seitlichen Hindurchführen von Leitern (3) resp. Drahtbündeln
(3') dienende Drahtfangräume (2) auf. Diese Drahtfangräume (2) bilden einen Drehpunkt für die in ihrer Längserstreckung drehbare Anschlussleiste
(1), wobei das Drahtbündel (3') im Drahtfangraum (2) als Drehachse wirksam ist. Damit lassen sich solche Anschlussleisten am Verteilergestell
leicht zwischen Montagelage und gut zugänglicher Manipulationslage bewegen ohne wesentliche Beanspruchung der Leiter und deren
Verbindungsstellen.
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